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Geachte leden van de raad,

De begroting 2022 van RDL is nog niet gereed. In deze kaderbrief schetsen wij u daarom de 
ontwikkelingen in hoofdlijnen. De in de jaarrekening 2020 geschetste ontwikkelingen zijn 
gedeeltelijk al in de begroting 2021 verwerkt en worden verder uitgewerkt in de begroting 
2022. De door de gemeenteraden gevraagde besparing op de bijdrage van de gemeente is 
ingevuld door de tarieven op de aanbiedstations meer kostendekkend te maken. 

Nieuw aanbiedstation
De belangrijkste ontwikkeling in de begroting van 2022 betreft het nieuwe aanbiedstation op 
7Poort. De geplande opening is in het eerste kwartaal van 2022. Op basis van de 
gehanteerde afschrijvingsregels komen de daaruit voortvloeiende lasten met ingang van 
2023 in de begroting. Op dit moment wordt gewerkt aan de uitwerking van het voorlopig 
ontwerp. Volgens de al eerder gemaakte conceptbegroting stijgen de te verwachten jaarlijkse 
lasten met € 242.000,-. Na afronding van het voorlopig ontwerp kunnen wij die prognose 
aanscherpen. Als op het nieuwe aanbiedstation met grotere containers wordt gewerkt, heeft 
dat ook consequenties voor de huidige haakarmwagens die de containers afvoeren. Deze 
zullen aangepast of vervangen moeten worden. 

Bij de uitwerking zal RDL, indachtig de wens van de raden om de gemeentelijke bijdrage niet 
te verhogen, de meerkosten in het poorttarief verwerken. Op basis van de begroting 2021 is 
het huidige tarief voor de betaalde stromen gemiddeld 8,4 cent per kilo. Om de meerkosten 
van € 242.000,- (als richtbedrag) te compenseren, zou het tarief gemiddeld 10,5 cent per kilo 
moeten worden. 
De gemeenteraad van Montferland heeft gevraagd om een uit te zoeken wat de 
consequenties zijn als het aanbiedstation in ’s-Heerenberg ook openblijft voor betaalde 
stromen. De verwachting is dat de meerkosten zo’n € 15.000,- bedragen. Als ook deze 
meerkosten in het poorttarief verwerkt worden, dan zal het tarief gemiddeld nog 0,1 tot 0,2 
cent extra moeten stijgen.
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Als de conceptbegroting 2022 gereed is, kunt u over die oplossingsrichting uw definitieve 
oordeel vellen.

Overige ontwikkelingen
Waarschijnlijk door de stijging van de tarieven op het aanbiedstation heeft er in de eerste 
maanden van 2021 een verschuiving plaatsgevonden van het brengen van restafval naar het 
laten ophalen. Het aanbod aan huis is toegenomen. Als deze trend zich doorzet, zullen de 
inzamelroutes hierop moeten worden aangepast. De inzamelkosten voor restafval stijgen 
daardoor. Dit zal binnen de begroting van RDL gedeeltelijk gecompenseerd worden door 
lagere verwerkingskosten voor restafval op de aanbiedstations. Een ander deel van de 
financiële compensatie ontvangen gemeenten in de vorm van een hogere opbrengst van de 
afvalstoffenheffing, omdat inwoners de bak vaker aanbieden. Die inkomsten zijn echter niet 
zichtbaar in de begroting van RDL. Een andere ontwikkeling is het steeds grotere aandeel 
van karton bij de papierinzameling. Dat is gedeeltelijk een incidenteel effect vanwege 
Corona, maar gedeeltelijk ook structureel doordat steeds meer online wordt gekocht. Het 
volume van de inzameling neemt daardoor toe en daarmee de inzameltijd. 
Nadat de gemeenten de duobakken hebben vervangen door aparte gft- en restcontainers, 
voeren de duobakwagens en de kraakperswagens grotendeels hetzelfde werk uit. Een apart 
administratief tarief voor beide auto’s is daarom eigenlijk niet meer nodig. Dit kan in de 
begroting 2022 samengevoegd worden. Er loopt nog een onderzoek om één van de 
duobakwagens vroegtijdig te vervangen door een kraakperswagen, omdat dit de flexibiliteit 
van de inzameling kan bevorderen. In het raadsvoorstel over de aanleg van de 
ondergrondse restafvalcontainers in Zevenaar is rekening gehouden met extra aandacht 
voor het beheer van die containers. Dit nemen wij op in de begroting 2022.   
Op de aanbiedstations willen wij in de loop van 2021 de mogelijkheid bieden om luiers 
gescheiden te laten verwerken. De consequenties nemen wij op in de begroting 2022.  
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